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STYREMØTEPROTOKOLL 

Møtet gjelder: Styremøte nr. 9/2023 i Sverresborg Hoops Basket 
Dato og tid: Onsdag 15.11.23. kl. 18.00-21.15 
Sted: Havstein Klubbhus 
  
Deltakere: Mathias Aarskog, Geir Schønberg, Guro Samanns og Kathrine Tostrup. 
 Da mer enn 50% av styret deltok var vi vedtaksfør. 

Forfall: Hugo de la Plaza, Berit Hagen (varamedlem), Camilla Jensen og Marianne 
Krabseth. 

Referent: Mathias Aarskog  
  
Saksliste 

Til saksorden: Vi flytter sak om Sportslig Plan til eget punkt på sakslisten. 

Sak 9.1.23 Forrige styremøteprotokoll. 
 Styreprotokoll for styremøte 18.10.2023 ble godkjent. 
  
Sak 9.2.23 Daglig drift.         

Regnskap 3. kvartal. Regnskapet ble gjennomgått og prosjektregnskap for cuper  
og NM ble også vist frem. Vi går mot et underskudd i 2023 pga lavere dugnadsinntekter 
og aktivitetsavgift enn budsjettert. På kostnadssiden har vi høyere reisekostnader enn  
budsjettert. Vi har god likviditet. Prognose regnskap 2023 og forslag til budsjett 2024 
blir lagt frem på neste møte.  
Inkluderingsmidler. Komiteen lager en tekst som kan legges på hjemmesiden for at  
medlemmer skal bli oppmerksomme på at de kan søke om støtte.  
Ny sponsor. Tilbud fra 3 mulige utstyrsponsorer ble diskutert. De fleste aktørene krever  
eksklusivitet på levering av utstyr. Dette medfører høyere priser på utstyret vi selger  
til medlemmene. Vi går derfor inn for å kjøpe klubbutstyr fra flere for å få ned prisnivået  
på vår klubbshop. 
Ny dato møte med tillitsvalgte. Må flytte møtet til torsdag 11. januar på Åsveien Skole.  
Vi kaller inn lagkontakter, sosialkontakter, Sportslig utvalg, styret og andre som gjør en jobb  
for klubben. Har fellesmøte med alle først, for så å dele opp i 2 grupper med lagkontaktene og 
sosialkontaktene etterpå.  
Dokumentarkiv. Dokumentarkivet på hjemmesiden ble presentert. Alle i styret må komme  
med forslag til hvilke dokumenter de ønsker å legge ut for sine arbeidsoppgaver. Arkivet  
er for alle tillitsvalgte i klubben og passord beskyttet. Ønsker rask tilbakemelding til Geir her. 
Klubbsøndager. Mulige klubbsøndager ble lagt frem og det ble vedtatt at de søndagene 
som har 3 kamper eller flere blir klubbsøndager. De søndagene som har mindre enn  
3 kamper blir ikke klubbsøndager og da kan hjemmelagene selv ha kiosksalg med inntekter  
til egen lagskasse. Datoene sendes ut til sosialkontaktene.  
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Sak 9.3.23 Styresaker som trenger vedtak.    
 Trondheim kommune Fylkeskommunale haller.  

Styret vedtok at gratis halltid klubben blir tildelt i fylkeskommunale haller ikke medfører 
økte kostnader for b/u opp til 19 år for å delta på aktivitet i klubben/ laget, dvs ikke økte 
treningsavgifter. 

Sak 9.4.23 Klubbutvikling. 
 Sportslig plan. Fremdrift og forslag til egen komite på 3 personer for Sportslig Plan  

ble foreslått, noe vi ble enige om på møte med trenerne 9.11. 

Sak 9.5.23 Eventuelt. 
 Ingen saker til behandling.   
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